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PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.7.10.2025 

z posiedzenia Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji 

Rady Powiatu Wrocławskiego 

 

w dniu 12 maja 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji Rady Powiatu Wrocławskiego 

(dalej: Komisja TDiK), odbyło się w Świetlicy wiejskiej w Sulimowie, ul. Kochanowskiego 

38, 55-010 Sulimów, przy Obwodzie Drogowym w Sulimowie.  

 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli Członkowie 

Komisji w pełnym składzie:  

  

1. Maria Wilk  

2. Wiktor Adamek 

3. Anna Chmielewska 

4. Piotr Chmurzyński 

5. Andrzej Jamrozik 

6. Andrzej Kozdrowicki 

7. Arkadiusz Krzyżanowski  

8. Hieronim Kuryś 

9. Tomasz Ostaszewski 

10. Edyta Ostrowska  

 

W posiedzeniu uczestniczyli także zaproszeni Goście: 

p. Marcin Korytko – Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego,  

p. Joanna Kryszczak – Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa, 

p. Katarzyna Popowicz – Z-ca Dyrektora Wydziału Dróg Starostwa,  

p. Justyna Witowska – Z-ca Dyrektora Wydziału Komunikacji Starostwa, 

p. Michał Oktobrowicz – Z-ca Pełnomocnika Zarządu Powiatu Wrocławskiego ds. transportu 

zbiorowego i komunikacji, Wydz. Komunikacji Starostwa, 

p. Renata Wołkowska – Inspektor w Obwodzie Drogowym w Sulimowie.  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.00. 

 

Na wstępie, Członkowie Komisji TDiK wraz z p. Wicestarostą, p. Dyrektor i p. Z-cą Dyrektora 

Wydz. Dróg Starostwa oraz z p. Renatą Wołkowska - pracownikiem Obwodu Drogowego 

w Sulimowie udali się na obchód Obwodu. Komisja zwiedziła biura, hale magazynowe, 

obejrzała sprzęt wykorzystywanym podczas prac Obwodu. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

 

Pani Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, powitała Gości i Członków Komisji, stwierdziła 

kworum, po czym przedstawiła porządek posiedzenia, zmieniając kolejność punktów (punkt 9 

jako punkt 3):  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23.04.2025 r.  
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3. Bieżące informacje z Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego we Wrocławiu.  

Osoba referująca: p. Michał Oktobrowicz – Z- ca Pełnomocnika Zarządu Powiatu 

Wrocławskiego ds. transportu zbiorowego i komunikacji. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego 

wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2024 rok w zakresie kompetencji Komisji 

TDiK. Osoby referujące: p. Joanna Kryszczak - Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa,  p. 

Kamil Kasina – Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa, p. Michał Oktobrowicz – Z- ca 

Pełnomocnika Zarządu Powiatu Wrocławskiego ds. transportu zbiorowego i komunikacji.  

5. Przedstawienie informacji w zakresie funkcjonowania Obwodu Drogowego 

w Sulimowie. Analiza i ocena robót wykonanych i planowanych                       

do wykonania przez pracowników Obwodu. Osoba referująca: p. Joanna Kryszczak – 

Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa. 

6. Przedstawienie informacji o uwarunkowaniach skomunikowania szkoły 

w Krzyżowicach. Osoby referujące: p. Marcin Korytko – Wicestarosta Powiatu 

Wrocławskiego, p. Michał Oktobrowicz – Z- ca Pełnomocnika Zarządu Powiatu 

Wrocławskiego ds. transportu zbiorowego i komunikacji. 

7. Bilans stanu dróg powiatowych – aktualizacja. Osoba referująca: p. Joanna Kryszczak 

– Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa. 

8. Bezpieczeństwo na drogach Powiatu Wrocławskiego, informacja z przebiegu 

zimowego utrzymania dróg powiatowych, przygotowanie do letniego sezonu. Osoba 

referująca: p. Joanna Kryszczak – Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa. 

9. Informacja o stanie prac remontowych i inwestycyjnych. Osoba referująca: p. Joanna 

Kryszczak – Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa. 

10. Sprawy różne.  

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.  

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23.04.2025 r.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z posiedzenia Komisji TDiK w dniu 23.04.2025 r. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Punkt 3. Bieżące informacje z Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego we 

Wrocławiu.   

 

W bieżącym punkcie głos zabrała Pani Justyna Witowska – Z-ca Dyrektora Wydziału 

Komunikacji Starostwa, która przedstawiła następujące informacje: 

 

1. Trwają zaawansowane działania zmierzające do uruchomienia kolejnego – czwartego – 

punktu zamiejscowego w Czernicy. Planowane otwarcie punktu  

to lipiec/sierpień 2025 r. 

2. Na czerwiec 2025 r. planowana jest zmiana lokalizacji funkcjonującego w Kątach 

Wrocławskich punktu zamiejscowego. Taki punkt będzie przyjmował klientów  

w nowym miejscu w Urzędzie Miasta i Gminy Kąty Wrocławskie, gdzie zapewniona 

będzie poczekalnia oraz system kolejkowy. Oprócz punktu zamiejscowego Wydziału 

będą tam działały stanowiska do spraw ewidencji ludności oraz obsługi paszportowej. 

3. Istnieje konieczność zmiany zasad funkcjonowania punktu zamiejscowego  

w Kobierzycach, poprzez wprowadzenie systemu kolejowego albo systemu 

elektronicznego wywoływania klientów. Ponadto pod rozwagę należy poddać 
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ewentualną zmianę lokalizacji tego punktu w kontekście zapewnienia większej 

przestrzeni dla klientów punktu oczekujących na załatwienie sprawy. 

4. Do końca października 2025 r. istnieje konieczność zwrotu do Polskiej Wytwórni 

Papierów Wartościowych S.A. wszystkich terminali płatniczych działających obecnie 

w siedzibie głównej Wydziału oraz w punktach zamiejscowych  

(8 terminali). Jest to związane z wprowadzanym przez PWPW systemem Szybkich 

Płatności, za pomocą których klienci Wydziału będą mogli dokonywać płatności przy 

pomocy wygenerowanego kodu QR. 

Wychodząc naprzeciw klientom, którzy nie będą korzystali z takiej formy dokonywania 

płatności prowadzone są działania – we współpracy z Wydziałem Finansowo-

Księgowym – w kontekście zawarcia przez Powiat Wrocławski umowy z instytucją 

finansową oferującą dokonywanie płatności przy użyciu terminali płatniczych. 

5. W ubiegłym tygodniu został złożony wniosek do Wydziału Prawnego i Zamówień 

Publicznych o wszczęcie postępowania w przedmiocie dostawy tablic rejestracyjnych 

na potrzeby działania Wydziału Komunikacji. Obowiązująca umowa w tym zakresie 

wygasa dopiero w sierpniu, jednakże w związku  

ze wzrostem zapotrzebowania na tablice rejestracyjne istnieje konieczność 

przeprowadzenia nowego postępowania. 

6. Bardzo dobrze sprawdzają się funkcjonujące w Wydziale dwa rozwiązania: możliwość 

internetowej rezerwacji wizyty oraz system powiadamiania SMS  

o gotowym do odbioru dowodzie rejestracyjnym lub prawie jazdy. 

7. Przedstawiciele Wydziału czynnie uczestniczą w pracach zespołów powołanych  

w ramach Związku Powiatów Polskich oraz w spotkaniach zespołów w ramach Komisji 

Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego. Prace zespołów dotyczą opiniowania 

projektowanych aktów prawnych w zakresie m. in. rejestracji pojazdów, uprawnień do 

kierowania pojazdami. 

Za przykład obecnie opiniowanych zmian prawnych należy podać zmianę przepisów 

ustawy Prawo o ruchu drogowym oraz ustawy o kierujących pojazdami 

umożliwiających uzyskiwanie uprawnień do kierowania pojazdami kategorii  

B od 17 roku życia. Po wprowadzeniu takich regulacji oczekiwane jest zwiększenie 

liczby klientów Wydziału chcących uzyskać uprawnienia do kierowania pojazdami. 

8. Zauważalny jest wzrost spraw o złożonym stanie faktycznym oraz spraw 

wymagających przeprowadzania postępowania wyjaśniającego, dowodowego oraz 

przeprowadzenia szczegółowej analizy prawnej (sprawy związane  

np. z homologacją pojazdów, stwierdzeniem nieważności decyzji w sprawie rejestracji 

pojazdów, wznowienia postępowań w sprawie rejestracji pojazdów, sprawy związane z 

zapłatą akcyzy, sprawy skomplikowane z zakresu uprawnień do kierowania pojazdami 

– cofanie uprawnień, zatrzymywanie prawa jazdy, wszczynanie postępowań na wniosek 

prokuratora). 

 

Punkt 4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego 

wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2024 rok w zakresie kompetencji Komisji TDiK.  

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego wraz ze sprawozdaniem 

finansowym za 2024 rok w zakresie Wydz. Komunikacji przedstawiła Pani Justyna Witowska 

– Z-ca Dyrektora Wydziału Komunikacji Starostwa oraz Pan Michał Oktobrowicz – Z- ca 

Pełnomocnika Zarządu Powiatu Wrocławskiego ds. transportu zbiorowego i komunikacji. 

 

Szczegółowe wyliczenia finansowe przedstawiają się następująco: 

Rozdział 75618 
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Planowane dochody w 2024 r.: 

1) § 0420 – 3.400.000,00 zł, realizacja na poziomie 4.277.871,25 zł - dochody z opłat 

komunikacyjnych, 

1) § 0650 – 500.000,00 zł, realizacja na poziomie 832.300,50 zł - opłaty za wydawanie 

uprawnień do kierowania, 

2) § 0690 – 105.000,00 zł, realizacja na poziomie 164.541,22 zł - opłaty za usuwanie 

pojazdów i parking, 

3) § 0570 – 17.000,00 zł, realizacja na poziomie  18.755,12 zł – kary administracyjne.  

 

Rozdział 75095 

Planowane wydatki w 2024 r.: 

1) § 4210 – realizacja na poziomie 2.245.938,28 zł - zakup druków komunikacyjnych oraz 

materiałów, 

2) § 4300 – realizacja na poziomie 818.074,15 zł - tablice rejestracyjne, opłaty CEPiK i 

usuwanie pojazdów, 

3) § 4610 – realizacja na poziomie 13.685,85 zł - koszty sądowe, przepadek pojazdu, 

wnioski o prawomocność, 

4) § 4390 – realizacja na poziomie 5.000,00 zł – rzeczoznawstwo samochodowe, 

5) § 4380 – brak realizacji - tłumaczenia, 

6) § 6050 – brak realizacji - rozbudowa/zagospodarowanie miejsca/zorganizowanie 

miejsca z przeznaczeniem na  parking strzeżony. 

  

W § 6050 uwzględniono wydatek na rozbudowę/zagospodarowanie miejsca/zorganizowanie 

miejsca z przeznaczeniem na  parking strzeżony, który nie został zrealizowany z uwagi na 

podjęcie przez Zarząd Powiatu Wrocławskiego decyzji  

o realizacji takiej inwestycji w 2025 r. – decyzja o budowie parkingu. 

 

W Wydziale Komunikacji w 2024 r. nie umarzano, nie odraczano oraz nie rozkładano na raty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym (w myśl uchwały Rady Powiatu 

Wrocławskiego nr XVII/169/20 z dnia 15 grudnia 2020 r.).  

 

Na dzień 31 grudnia 2024 r. w powiecie wrocławskim zarejestrowanych było 212613 

pojazdów. W 2024 r. w Wydziale Komunikacji zrealizowano następującą liczbę wybranych 

spraw: 

1) wydane decyzje o rejestracji pojazdów – 30863; 

2) przyjęte zawiadomienia o zbyciu pojazdu – 10801; 

3) wyrejestrowanie pojazdu – 1723; 

4) wydane wyprodukowane prawa jazdy – 6444; 

5) otrzymane akta kierowców (z innych urzędów) – 1686; 

6) wymienione prawa jazdy z innych państw – 2127; 

7) wydane międzynarodowe prawa jazdy – 1123. 

 

Mając na uwadze konieczność realizacji w 2024 r. zadań związanych z usuwaniem pojazdów z 

dróg położonych na obszarze powiatu wrocławskiego, w dniu 28 listopada 2023 r. podpisana 

została umowa między Powiatem Wrocławskim a Adamem Piszczkiem prowadzącym 

działalność gospodarczą pod firmą F.T.U. AD-POL Adam Piszczek  

z siedzibą w Jakubkowicach 27, 55-311 Kostomłoty na okres od dnia 1 stycznia 2024 r.  do 

dnia 31 grudnia 2024 r. Wartość zamówienia wynosiła 96.027,33 zł brutto. 
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W 2024 r. usunięto z dróg położonych na terenie powiatu wrocławskiego 225 pojazdów. W 

tym samym czasie sądy powszechne orzekły 16 przepadków pojazdów  

na rzecz powiatu wrocławskiego. 

 Do stacji demontażu zlokalizowanej przy ul. Zwierzynieckiej 11 w Oławie zostały 

przekazane 24 pojazdy przedstawiające wartość złomu, które uległy sądowemu przepadkowi 

na rzecz Powiatu Wrocławskiego. 

 

Realizując zadania z zakresu transportu drogowego w 2024 r. w Wydziale Komunikacji 

wydano: 

1) zezwolenie na wykonywanie zawodu przewoźnika drogowego rzeczy – 44; 

2) wypisy z licencji/zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika drogowego (w 

zakresie przewozu osób/rzeczy) – 264; 

3) zaświadczenia na przewozy drogowe na potrzeby własne – 35; 

4) wypisy z zaświadczeń na przewozy drogowe na potrzeby własne – 105. 

Ponadto, w ramach zadań z zakresu transportu drogowego przeprowadzono  

9 kontroli przedsiębiorców prowadzących transport drogowy. 

 

Jeśli chodzi o lokalny transport zbiorowy, zaplanowana kwota wydatków w budżecie Powiatu 

na rok 2024 wynosiła 4 mln zł., wydatkowanie wyniosło 3,5 mln zł.  3 mln zł. zostało 

przydzielone Gminom: Kobierzyce, Siechnice, Długołęka, Kąty Wrocławskie, Czernica, 

Żórawina, Mietków i Sobótka na realizację transportu zbiorowego. Kwota 500 tys. zł. została 

przyznana w ramach dotacji dla Miasta Wrocławia na zadanie umożliwiające podróżowanie 

pasażerom na terenie Wrocławia kolejami na podstawie ulg i biletów URBANCARD. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Piotr Chmurzyński, 

- Pan Michał Oktobrowicz, 

- Radny Tomasz Ostaszewski, 

- Z-ca Dyrektora - Pani Justyna Witowska. 

 

Kolejno Pani Joanna Kryszczak - Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa omówiła Sprawozdanie 

z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2024 

rok w zakresie Wydz. Dróg Starostwa. Pani Dyrektor przedstawiła szczegółową prezentację, 

która ujęta została w załączniku nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Radny Arkadiusz Krzyżanowski. 

 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie: 

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego 

wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2024 rok w zakresie kompetencji Komisji TDiK - 

przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wiktor Adamek, Anna Chmielewska, Andrzej Jamrozik, Andrzej Kozdrowicki, Hieronim 

Kuryś, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Maria Wilk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Piotr Chmurzyński, Arkadiusz Krzyżanowski. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego wraz ze sprawozdaniem 

finansowym za 2024 rok w zakresie kompetencji Komisji TDiK zostało zaopiniowane 

pozytywnie. 

Opinia Komisji TDiK stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Punkt 5. Przedstawienie informacji w zakresie funkcjonowania Obwodu Drogowego 

w Sulimowie. Analiza i ocena robót wykonanych i planowanych do wykonania przez 

pracowników Obwodu.  
 

Informacje w bieżącym punkcie przedstawiła Pani Joanna Kryszczak – Dyrektor Wydziału 

Dróg Starostwa oraz Pani Renata Wołkowska – Inspektor w Obwodzie Drogowym 

w Sulimowie.  

Szczegóły zawarte zostały w zbiorczej prezentacji – załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Tomasz Ostaszewski, 

- Pani Dyrektor Joanna Kryszczak. 

 

Punkt 6. Przedstawienie informacji o uwarunkowaniach skomunikowania szkoły 

w Krzyżowicach. 

 

Informacje dotyczące skomunikowania Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 

przedstawił Pan Marcin Korytko – Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego. Wypowiedź Pana 

Wicestarosty uzupełnił Pan Michał Oktobrowicz – Z- ca Pełnomocnika Zarządu Powiatu 

Wrocławskiego ds. transportu zbiorowego i komunikacji. 

Informacje przedstawione zostały w prezentacji, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Wiktor Adamek, 

- Pan Michał Oktobrowicz, 

- Radny Piotr Chmurzyński, 

- Przewodniczący Rady Andrzej Jamrozik, 

- Radny Tomasz Ostaszewski, 

- Radna Anna Chmielewska, 

- Radny Arkadiusz Krzyżanowski, 

- Przewodnicząca Maria Wilk. 

 

Punkt 7. Bilans stanu dróg powiatowych – aktualizacja.  
 

Aktualne informacje dotyczące stanu dróg powiatowych przedstawiła Pani Joanna Kryszczak 

– Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa oraz Pani Katarzyna Popowicz – Z-ca Dyrektora 

Wydziału Dróg. 

Szczegółowe zestawienie dróg z podziałem na 9 gmin powiatowych ujęte zostało w prezentacji 

(załącznik nr 2). 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Wicestarosta Marcin Korytko, 

- Pani Dyrektor Joanna Kryszczak, 

- Radny Tomasz Ostaszewski, 

- Radny Piotr Chmurzyński. 

 

Punkt 8. Bezpieczeństwo na drogach Powiatu Wrocławskiego, informacja z przebiegu 

zimowego utrzymania dróg powiatowych, przygotowanie do letniego sezonu.  

 

W bieżącym punkcie głos zabrała ponownie Pani Dyrektor Joanna Kryszczak, która 

przedstawiła informacje znajdujące odzwierciedlenie w prezentacji z załącznika nr 2.  

 

Punkt 9. Informacja o stanie prac remontowych i inwestycyjnych.  
 

Pani Dyrektor Joanna Kryszczak przedstawiła lokalizację największych inwestycji Powiatu 

Wrocławskiego, terminy i wartości zadań, w tym wartości dofinansowań. Ponadto Pani 

Dyrektor omówiła szczegółowo pozostałe zadania inwestycyjne. 

Koszt inwestycji i zadań prowadzonych aktualnie przez Wydział Dróg to ponad 200 mln zł. 

Natomiast wydatki planowane na bieżące utrzymanie kształtują się na poziomie ok. 18 mln zł.  

Szczegółowe informacje zostały przedstawione w prezentacji – załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Arkadiusz Krzyżanowski, 

- Pani Dyrektor Joanna Kryszczak, 

- Pani Katarzyna Popowicz - Z-ca Dyrektora, 

- Przewodniczący Rady Andrzej Jamrozik. 

 

Punkt 10. Sprawy różne.  

 

W sprawach różnych głos zabrał Radny Wiktor Adamek, który zapytał o wniosek mieszkańców 

Gminy Długołęka dotyczący budowy chodnika przy ul. Wrocławskiej w Długołęce do ul. 

Gajowej do przystanku autobusowego.  

 

Pani Dyrektor Joanna Kryszczak poinformowała, że jest to droga wojewódzka, która została 

przekazana Powiatowi. Wydział Dróg będzie się sukcesywnie przyglądał wskazanej lokalizacji, 

przeanalizuje sytuację terenową oraz stan prawny działek przyległych.  

Pani Dyrektor wyraziła gotowość rozmów w poruszonym temacie.  

 

Kolejno głos zabrał Radny Piotr Chmurzyński, który zapytał, czy istnieją plany kaskadowego 

przekazania dróg powiatowych na rzecz gmin. 

 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że ustalenia w tym zakresie będą poczynione w II połowie 2025 

roku.  

 

Pan Wicestarosta M. Korytko powrócił do tematu skomunikowania szkoły w Krzyżowicach, 

zaznaczając, że kolejne dyskusje będą miały charakter roboczy z udziałem przedstawicieli 

gmin. Jeśli chodzi o kształtowanie porozumień z gminami i warunków w sprawie transportu 

zbiorowego, Pan Korytko polecił wydziałom Starostwa opracowanie współczynnika 
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definiującego gminy pod kątem wielkości przekazywanych obecnie środków finansowych, 

w zależności od poziomu rozwiązań dotyczących transportu aglomeracyjnego.  

 

Na zakończenie Pan Wicestarosta serdecznie podziękował Dyrektorom Wydziałów: Dróg 

i Komunikacji za przygotowanie szczegółowych materiałów w formie prezentacji. 

 

Pani Przewodnicząca dołączyła do podziękowań Pana M. Korytko, dziękując również Panu 

Radnemu Andrzejowi Kozdrowickiemu za przygotowanie miejsca na obrady Komisji i gościnę. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 15.24 Przewodnicząca M. Wilk zamknęła 

posiedzenie Komisji TDiK. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Transportu, Dróg i Komunikacji 

 

 

Maria Wilk 

 

 

 
 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Prezentacja zbiorcza – dot. pkt 4-5, 7-9 porządku obrad. 

3. Opinia Komisji o Sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego wraz ze sprawozdaniem 

finansowym za 2024 rok w zakresie kompetencji Komisji TDiK. 

4. Prezentacja - informacja o uwarunkowaniach skomunikowania szkoły w Krzyżowicach. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotował(a): Iwona Oślizło 

______________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


